
PCI 9050 

Features
� PCI Specification 2.1

Compliant Target Interface
Chip supporting low cost
slave adapters

� Up to five local bus address
spaces and four chip selects

� Bi-directional FIFO for zero
wait-state burst operation

� PCI Bus transfers up to 
132 Mbytes/second

� Supports multiplexed and
non-multiplexed 8-, 16-, and
32-bit generic local buses

� Local bus runs asynchro-
nously to the PCI clock

� Supports Big/Little Endian
byte conversion

� Low power CMOS in 
160-pin PQFP package

Direct Slave PCI Interface Chip
Speeds the Inevitable 
Disappearance of the ISA Bus

Bus Target Interface Chip

Overview

As PCI gains momentum as the preeminent backplane standard, suppliers of
add-in cards of all types are rushing to get PCI versions to market. Continuing
its drive to provide single-chip PCI interfaces for every market, PLX offers
designers its PCI 9050 Bus Target Interface Chip for low cost adapters. 

The PCI 9050 provides a compact, high performance PCI bus target (slave)
interface for adapter boards. It enables rapid, low cost conversion of Industry
Standard Architecture (ISA) adapters to the PCI bus. The PCI 9050 accelerates I/O
data movements on adapter boards from ISA’s nominal bus speed of 8 MHz, 
5 Mbytes/second to PCI’s 33 MHz, 132 Mbytes/second data transfer capability.

For designers looking for a simple and painless way to convert their ISA
adapters, PLX offers the PCI 9050 RDK! It includes a PCI board designed with the
PCI 9050 chip, I/O daughter card connector for standard or custom functions, a
breadboard area, test headers, and a piggyback ISA slot that enables existing ISA
boards to be plugged into the PCI 9050 for software and hardware implementa-
tion. The PCI 9050RDK also includes a set of development software tools, includ-
ing PLXMon™ for PCI bus monitoring and debug, and example serial/modem
device drivers for Windows 95.™



Product  Order ing Information

PCI 9050 PCI Bus Target Interface Chip

PCI 9050RDK PCI 9050 Software Development Kit
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PCI 9050 Block Diagram
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Компания «ЭлектроПласт» предлагает заключение долгосрочных отношений при 
поставках импортных электронных компонентов на взаимовыгодных условиях! 

 
Наши преимущества: 

 Оперативные поставки широкого спектра электронных компонентов отечественного и 
импортного производства напрямую от производителей и с крупнейших мировых 
складов; 

  Поставка более 17-ти миллионов наименований электронных компонентов; 

 Поставка сложных, дефицитных, либо снятых с производства позиций; 

 Оперативные сроки поставки под заказ (от 5 рабочих дней); 

 Экспресс доставка в любую точку России; 

 Техническая поддержка проекта, помощь в подборе аналогов, поставка прототипов; 

 Система менеджмента качества сертифицирована по Международному стандарту ISO 
9001; 

 Лицензия ФСБ на осуществление работ с использованием сведений, составляющих 
государственную тайну; 

 Поставка специализированных компонентов (Xilinx, Altera, Analog Devices, Intersil, 
Interpoint, Microsemi, Aeroflex, Peregrine, Syfer, Eurofarad, Texas Instrument, Miteq, 
Cobham, E2V, MA-COM, Hittite, Mini-Circuits,General Dynamics и др.); 
 

Помимо этого, одним из направлений компании «ЭлектроПласт» является направление 
«Источники питания». Мы предлагаем Вам помощь Конструкторского отдела: 

 Подбор оптимального решения, техническое обоснование при выборе компонента; 

 Подбор аналогов; 

 Консультации по применению компонента; 

 Поставка образцов и прототипов; 

 Техническая поддержка проекта; 

 Защита от снятия компонента с производства. 
 
 
 

 
 

Как с нами связаться 

Телефон: 8 (812) 309 58 32 (многоканальный)  
Факс: 8 (812) 320-02-42  
Электронная почта: org@eplast1.ru  

Адрес: 198099, г. Санкт-Петербург, ул. Калинина, 

дом 2, корпус 4, литера А.  
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